
Protokół Nr 26

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się 
w dniu 13. 10. 2016r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 830do godz. 10°°
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisji
3. Kłębek Krzysztof -  członek komisj i
4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
5. Misztal Mariusz - członek
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Zenon Zadrożny 
-  Zastępca Wójta, p. Marcin Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa, p. Marcin 
Kaczmarczyk -  przewodniczący rady gminy. p. Kamil Bielecki -  Komendant Zarządu 
Gminnego ZOSP.

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia Komisji je s t :

1. Spotkanie z Komendantem Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych.
2. Wnioski Komisji do budżetu gminy na 2017 r.
3. Cd. oświetlenia ulicznego.
4. Kontrola realizacji wniosków komisji.
5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 p. Kamil Bielecki przedstawił informację Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Wołominie w kwestii oceny jednostek OSP z terenu gminy należących do KRGS. 
OSP Dąbrówka na 50 pkt. została oceniona na 46 pkt. a OSP Kuligowe otrzymała 42 pkt. 
Jednostka OSP Dąbrówki została przewidziana do realizacji zadań w zakresie ratownictwa 
wodnego, technicznego, poszukiwawczo ratowniczego oraz chemiczno-ekologicznego. 
Jednostka do pełnienia zadań o charakterze specjalistycznym wyznaczona była na podstawie 
wytycznych z Komendy Głównej PSP.

Ad.2 p. Marcin Kaczmarczyk przedstawił Komisji wniosek z którym zamierza wystąpić do 
Wójta .Wnioskuje o uwzględnienie w planie budżetu Gminy na 2017r. inwestycji polegającej 
na zakupie pojazdów typu quad dla wszystkich jednostek OSP . Komisja zapoznała się z 
podaniami dotyczącymi zadań inwestycyjnych na rok 2017 które leżą w gestii komisji. 
Odnośnie wniosków do budżetu Gminy na 2017 r. Komisja wnioskuje do Wójta o 
zabezpieczenie 200 000,00 zł na modernizację oświetlenia ulicznego i 70 000,00 zł na 
budowę nowych linii oświetlenia ulicznego.

Ad.3 Pan Marcin Szerszenowicz poinformował, że zakupiono 46 szt. nowych opraw które 
będą w najbliższym czasie zamontowane. Koszt montażu jednej oprawki to 150 zł. 
Zaplanowane do wykonania nowe linie mają zostać wybudowane do końca listopada br.



Ad.4 Odnośnie realizacji wniosków Komisji Pan Szerszenowicz poinformował, że mimo 
zapewnień Kierownika Wydziału Drogownictwa i Inwestycji Starostwa Powiatowego nie 
zostało wykonany żaden z wniosków. Odnośnie oznakowania przystanków będzie to robione 
do końca października br.
Przewodniczący Komisji zasugerował, aby wszelkie wnioski do powiatu były kierowane w 
formie pisemnej.
Ad. 5 W sprawach różnych p. Zenon Zadrożny poinformował, że został rozstrzygnięty 
przetarg za zakup samochodu strażackiego dla OSP Kuligów. Z uwagi na to, że nie został 
jeszcze rozpatrzony wniosek o pozyskanie środków unijnych na ww. zakup brakuje 37 
000,00 zł. W tej sprawie Komisja jednogłośnie uznała aby brakujące środki zostały pokryte z 
budżetu gminy.

Na tym protokół zakończono .
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